



# KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

22<sup>nd</sup> April 2025

## Swimming Pool Opening

The Swimming Pool will 'OPEN' from 1<sup>st</sup> May (Thursday) until 31<sup>st</sup> October 2025 (Friday) for the 2025 Swimming Season.

The Opening hours are listed as below:

Session		Opening Hours
Monday to Sunday	Session 1	9:30 am to 12:00 noon
	Session 2	12:30 pm to 6:00 pm
	Session 3	6:30 pm to 9:00 pm

Please note that the Swimming Pool will be closed for cleaning on every Thursday between 9:30 am to 11:30 am.

Members are free of charge and each visitor will be charged for \$20 per session.

The Swimming Pool will be closed under the following adverse weather conditions:

when the Thunderstorm Warning is raised and thunderstorm or lightning is shown within 15km of the Club according to the "Location-specific Lighting Alert Service"
when Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above is hoisted
when Red or Black Rainstorm Warning Signal is hoisted

Thank you for your attention.

## 游泳池開放

2025 年泳季將至，游泳池將於 2025 年 5 月 1 日(星期四)至 10 月 31 日(星期五)開放。

開放時間如下：

節數		開放時間
星期一 至 星期日	第一節	早上 9 時 30 分 至 中午 12 時正
	第二節	中午 12 時 30 分 至 晚上 6 時正
	第三節	晚上 6 時 30 分 至 晚上 9 時正

請注意，每星期四早上 9 時 30 分至上午 11 時 30 分，泳池將關閉清潔。

會員免費使用，訪客每位每節收費 \$20。

泳池將於以下惡劣天氣情況下關閉：

雷暴警告生效，而根據天文台的「指定地點閃電戒備服務」顯示會所 15 公里範圍內出現雷暴或閃電
8 號或以上熱帶氣旋警告信號生效期間
紅色或黑色暴雨警告信號生效期間

多謝垂注。

  
Yoki Sin  
General Manager

